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ابراهیم بصیرت بازیگر سینما و تلویزیون 
درگذشت

ابراهیم بصیرت بازیگر س�ینما و تلویزیون 
که در سریال هایی همچون »آئینه عبرت« و 

»کارگاه علوی« حضور داشت، درگذشت.
ب��ه گ��زارش خبرگزاری مه��ر به نق��ل از پایگاه 
اطلاع رسانی س��یما، ابراهیم بصیرت متولد ۱۳۲۲ 

لاهیجان بود و در ۸۰ سالگی درگذشت.
حضور در سریال های »آئینه عبرت«، »این خانه 
دور اس��ت«، »کارگاه علوی« از جمله آثاری اس��ت که مرحوم بصیرت در آن 

ایفای نقش کرده بود.

فیلم کوتاه »سامپو« ایرانی در جشنواره 
مورد تایید اسکار

فیلم کوتاه »س�امپو« به بیس�ت و سومین 
 DeadCenter )جش�نواره جهانی فیل�م

دِدسنتر( آمریکا راه یافت.
به گزارش ایسنا، »سامپو« به کارگردانی مرضیه 
ریاحی، تهیه کنندگی حسین کاکاوند و نویسندگی 
مرج��ان ریاحی به عنوان نماین��ده ایران در بخش 

مسابقه فیلم کوتاه جشنواره رقابت می کند.   
گفته می شود، این جشنواره بزرگترین و مشهورترین جشنواره فیلم اوکلاهاما 
و مورد تایید آکادمی علوم و هنرهای س��ینمایی اس��کار است و بهترین فیلم 

کوتاه و بهترین انیمیشن جشنواره به آکادمی اسکار معرفی خواهند شد.
عوامل »سامپو« عبارتند از: کارگردان: مرضیه ریاحی، تهیه کننده: حسین کاکاوند، 
بازیگران: لیندا کیانی، مریم بوبانی، هیلدا کردبچه و حنان عزیزی، نویسنده: مرجان 
ریاحی، مدیر فیلمبرداری: مسعود امینی تیرانی، مدیر صدابرداری: سامان شهامت، 
تدوین: هانی س��لمانی، طراح صحنه: فائزه محمدی، ط��راح لباس: لیلا طاهری، 
دس��تیار کارگردان و برنامه ریز: سعید آهنج، مدیر تولید: هومن محمودی، گریم: 
هانیه الوند، منشی صحنه: شیدا شعبانی، عکاس صحنه: مهسا عباسی، اصلاح نور و 
رنگ: سامان مجدوفایی، جلوه های ویژه: علیرضا قادری اقدم، طراحی و صداگذاری: 
سامان شهامت، صدابردار: جابر انصاریان، فیلمبردار پشت صحنه: مصطفی امامی، 
عکاس پوستر: فتاح ذی نوری، طراح پوستر: علیرضا ربیع مقدم، طراح لوگو: علیرضا 
قادری اقدم، گروه فیلمبرداری: مهدی حسینی، احسان نادری، حسین باباخانی، 
علی فتحی، مس��ئول هماهنگی: عباس س��مائی،  امیرحسین بغدادی، جانشین 
تهیه کننده: محمود سمائی، جانشین مدیر تولید: حمید مرادخانی، مدیر تدارکات: 
فرهاد غلام زاده، دس��تیاران صحنه: امیرحسین محمدیاری، آیدا چرخیان، آرمیتا 
فرج الهی، دس��تیار صدا: حس��ین داغلانی، دس��تیار دوم کارگردان: مبینا بنکار، 
ترجمه انگلیسی برای زیرنویس: بونا الخاص، تجهیزات فنی: رضا حماسی – اپیک، 
تدارکات: مجتبی خوش افکار، تهیه غذا: رستوران بهار – ابراهیم خانجانی، خدمات: 
امید جمشیدی، حمل و نقل: علیرضا نیستانی نایینی، ابوالفضل نظرک، آرش احمد 
نژاد، بهرام خسروی، صمد اسدالهی سیس، ابراهیم پارسا نژاد، محصول کاکو فیلم.

بیس��ت و سومین جشنواره جهانی فیلم DeadCenter آمریکا ۸ تا ۱۱ 
ژوئن )۱۸ تا ۲۱ خرداد( برگزار می شود.
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حامد عنقا تهیه کننده فیلم »غریب« درباره سخنان 
گلایه آمیزی که زنده یاد حس�ام محمودی در آخرین 
مصاحبه اش درباره حض�ور در این فیلم مطرح کرده 

بود توضیحاتی ارائه کرد.
ب��ه گزارش خبرگ��زاری مهر ب��ه نقل از رواب��ط عمومی 
»اس��تودیو هشت«، حامد عنقا در گفتگو با مصطفی امامی 
مجری استودیو هش��ت درباره اکران نسخه سه قسمتی از 
فیل��م غریب به ص��ورت آنلاین که توس��ط کارگردان فیلم 
مطرح شد گفت: فیلم سینمایی غریب که اکران شده است 
نسخه کوتاه تری نسبت به تایم اولیه فیلم است و فیلم اولیه 

حدود ۲ ساعت و نیم است.
وی ادام��ه داد: م��ا به دلیل خیلی از مس��ائل، فیلم ۱۲۰ 
دقیقه ای را منتش��ر کردیم و هنوز نس��بت ب��ه اکران فیلم 
کامل تصمیم گیری نش��ده اس��ت. نکته ای که آقای لطیفی 
در یکی از مصاحبه ها نس��بت به اکران نسخه کامل تر گفته 
است یکی از گزینه هایی بود که زمانی به آن فکر کردیم. با 
این حال این فیلم خدا را شکر مورد توجه بخشی از جامعه 
قرار گرفت و خودم ش��خصاً فکر می کن��م نمی توان چنین 
کاری کرد. فکر می کن��م الان فیلم به خودی خود صاحب 

هویتی است.
عنق��ا تصریح کرد: ما دوس��ت داریم نس��خه مفصل و دو 
س��اعت و نیمه هم نمایش داده شود اما شاید بعد از اکران 

آنلای��ن فیلم، خود را آماده کنیم برای نس��خه مفصل تر که 
شاید برخی از صحنه های خاص هم در آن نسخه باشد.

وی در پاس��خ به سوال مجری درباره اینکه سرمایه اکران 
آنلاین به جیب چه کس��ی می رود توضیح داد: س��از و کار 
اکران آنلاین شبیه به اکران عمومی در سینماست. همانطور 
که فروش گیش��ه لزوماً به جیب پخش کننده و س��ینمادار 
نم��ی رود و به صاح��ب اثر برمی گردد اک��ران آنلاین هم با 
درص��د متفاوتی همین وضعیت را دارد. اکران آنلاین هم از 
قیمت بلیت کمتر است و هم پلتفرم یا سکو درصد کمتری 
نسبت به سینمادار برمی دارد که طبیعتاً به این دلیل است 

که هزینه هایش با هزینه های سینما فرق می کند.
تهیه کننده »غریب« در بخش دیگر این گفتگو با اش��اره 
به مصاحبه زنده یاد حس��ام محم��ودی درباره فیلم غریب 
یادآور ش��د: فارغ از این مصاحبه ابتدا باید گفت ما یکی از 
هنرمندان خوب و بااخلاق را از دس��ت دادیم و این ضایعه 
تقریباً جبران ناپذیر اس��ت. وی درباره گلایه های محمودی 
درب��اره نبود فیلمنامه کامل اظهار کرد: خیلی از دوس��تان 
می دانن��د که من با فیلمنامه کام��ل کار نمی کنم اما اتفاقاً 
چون این اثر به دلیل سینمایی بودن و فرایند پروانه ساخت 
و اینکه برخی نهادهای نظامی باید نظر می دادند فیلمنامه 
کاملی داش��ت. سوءتفاهمی شاید در ذهن حسام محمودی 
در آن مصاحبه بروز کرد و البته بعد از اینکه با هم صحبت 
کردی��م برطرف ش��د و حرف محمودی این بود که ش��اید 
س��خنانش به درستی منتقل نشده است. او در فیلم نقشی 
داشت که کاراکتری واقعی است، خود شخصیت اصلی زنده 
اس��ت و امیدواری��م عمرش طولانی باش��د حتی در برخی 
صحنه های که حس��ام بازی داشت در پشت صحنه حضور 
داشت. عنقا در ادامه یادآور شد: این کار به دلیل سختی ها 
و پراکندگی اجرا، دورخوانی های متعددی داش��ت و حسام 
محمودی به ماجرا اش��راف داشت و این سخنان هیچ گاه به 

من و لطیفی منتقل نشده بود. 

واکنش تهیه کننده »غریب« به گلایه های حسام محمودی

 فیلم سریال می شود؟
یک تهیه کننده س�ینما معتقد اس�ت: صداوسیما 
باید دست از سر ش�بکه های نمایش خانگی بردارد 

تا مردم دیگر به ماهواره پناه نبرند.
به گزارش ایسنا، محمدحس��ین فرحبخش، تهیه کننده 
س��ینما تولید محتوای متناسب با مس��ائل روز و موردنیاز 
جامعه را از نقاط قوت و قابل اش��اره شبکه نمایش خانگی 
می داند و می گوید: شبکه نمایش خانگی در ژانر اجتماعی 
مجموعا نمره قبولی می گیرد اما در ژانر کمدی نه و نیاز به 
کار بیشتر و بهتری در این زمینه دارد. دلیل موفقیت شبکه 
نمایش خانگی در ژانر اجتماعی هم این اس��ت که چندان 
از سانس��ورهای س��ینما در آن خبری نیست و این دست 
فیلمسازان را برای طرح مسائل مختلف و روایتی باورپذیر 
باز می گذارد. همین باعث ش��ده که شبکه نمایش خانگی 
در این زمینه، نیمچه آینه جامعه باش��د. منتهی ما باید در 
بع��د اجتماعی، آینه تمام نمای جامعه باش��یم و مخاطبان 
مابه ازای قصه ها را در واقعیت ببینند. این س��ینماگر تولید 
آثار کمدی خوب را از ضرورت های ش��بکه نمایش خانگی 
می داند و می افزاید: فیلم و س��ریال های کمدی نیاز جامعه 
است، حتی ممکن است س��وژه ها و موضوعات و فانتزی و 
روپاپ��ردازی آن، چندان با واقعیات جامعه منطبق نباش��د 
اما تماش��اگران آن را دوست دارند. بنابراین سازندگان آثار 
حتم��ا باید به ای��ن نیاز توجه کنند و س��ریال های کمدی 

جذاب و سرگرم کننده ای در پلتفرم ها بسازند.   
فرحبخش بیان می کند: فعلا در غیبت کمدی های خوب 
در ش��بکه نمایش خانگی، آثار اجتماعی در جذب مخاطب 
پیش��تاز هستند. به عنوان مثال سریال های »پوست شیر« 
و »رهایم کن« انصافا کارهای خوبی هستند و مخاطبان را 
پای اثر می نش��انند. اخیرا در گفت وگویی که با چند مقام 
و مسئول داش��تم که پس��ت هایی مهمی دارند و از سوی 
مقام معظم رهبری هم موردتایید هستند، پی بردم که آنها 
خیلی با وجود ش��بکه نمایش خانگی و پلتفرم ها موافقند. 

حتی یکی از آنها شخصیت رضا پروانه در »پوست شیر« را 
به دلیل بخشش او ش��خصیتی اسلامی می دانست. ممکن 
اس��ت این کاراکتر در ظاهر نشانه هایی از مسلمانی نداشته 
باش��د اما عملکرد او به ویژه در زمینه بخش��ش، عناصری 
از یک مس��لمان واقعی را دارد. با اینکه از تحلیل آن مقام 
مس��ئول به دلیل جایگاهش تعجب کردم اما نظر و تحلیل 

او درست است و من هم با ایشان همنظر هستم.   
این س��ینماگر ادامه می دهد: به نظرم صدا و س��یما باید 
دس��ت از سر شبکه نمایش خانگی بردارد تا مردم دیگر به 
ماهواره پناه نبرند. چ��ون ما قصه هایی جذاب و ایرانی در 
همین س��ینما و ش��بکه نمایش خانگی خودمان داریم که 
بسیار بهتر از برنامه های ماهواره است. همچنین داستان های 
ما برخلاف س��ریال های ماهواره ای بدآموزی ندارد. در این 
زمینه منظور ش��بکه های ماهواره ای معاند است وگرنه من 
همه ماهواره ها را معاند نمی دانم و برنامه های خوبی هم در 
میان آنها وجود دارد. به نظرم با تقویت پلتفرم ها و حمایت 
از آنها، ظرف یکسال همه ش��بکه های ماهواره های معاند 

جمع می شوند. 
 فرحبخش می افزاید: البته اشاره به نکات مثبت پلتفرم ها 
برای مقابله با تهاجم فرهنگی ماهواره، به منزله چشم پوشی 
بر خطاها و کاس��تی ها نیست و گاهی اشکالاتی هم در این 

آثار دیده می شود که نقد جامعه را هم به دنبال دارد. 

فرحبخش:

 صداوسیما دست از سر شبکه نمایش خانگی بردارد

عصرآزادی/ سرویس فرهنگی: فیلم »آن دیگری« 
با هزینه های شخصی ساخته شد.

عصرآزادی آنلای��ن - علیرضا نیاکان؛ امیر توکلی با بیان 
ای��ن مطلب افزود: فیل��م »آن دیگری«  بر محوریت دیدنِ 
جمعیتی خاموش س��اخته ش��د؛ جمعیتی ک��ه در بین ما 

زندگی می کنند؛ با نگاهی به دور از هر گونه ریا و ترحم.
وی توضیح داد: دوس��ت داش��تم نتیجه ای��ن دغدغه و 
پش��تکار، ب��رای اولین بار در کنار مردم ب��ا فرهنگ و آگاه 
در سینماهای داخل کشور نمایش داده می شد اما همیشه 

چیزی که ما دوست داریم اتفاق نمی افتد.
توکل��ی تاکید ک��رد: چرخ زمانه باعث ش��د این کار اول 
در ۱۶ جش��نواره بین الملل��ی به نمایش درآی��د و این اثر 
س��ینمایی موفق شد در این رویدادها، ۱۱ نامزدی )هشت 
نامزدی برای بهترین کارگردانی و سه نامزدی برای بهترین 
فیل��م( و چهار جایزه بهتری��ن کارگردانی را به عنوان فیلم 

مستقل کسب کند.
توکل��ی ادام��ه داد: فیل��م »آن دیگری« ب��ا هزینه های 
شخصی س��اخته ش��د و افتخار این را دارد در سینماهای 
فرانسه به مدت دوهفته در سانس های مختلف اکران شود 
و چه خوب که چنین هزینه و تلاش��ی برای رساندن فریاد 
انسان هایی به ثمر نشست که سالیان حیاتشان را در عذاب 

اسارت زندگی کردند.
ای��ن کارگردان ادامه داد: رس��الت هنرمن��د برافروختن 
چراغی برای دیده ش��دن کنج های خاموش زندگی بش��ر 
اس��ت و فیلمساز باید آینه تمام نمای جامعه اش باشد و در 
فیلم آن دیگری سعی ما بر این بود به دور از بزرگ نمایی 

و سیاه نمایی نور آگاهی رو به اذهان بتابد.
توکل��ی در ادام��ه از همه همراه��ان در تولی��د این اثر 

سینمایی تشکر کرد.

در خلاصه داستان فیلم »آن دیگری« آمده است: زندگی 
در کالبد دیگری عذاب آورترین شکل یک زندگی است.

امی��ن زندگانی، مین��ا وحید، س��یروس میمنت، مهری 
آل آق��ا، کس��ری ذوالفق��اری و با حضور نس��یم ادبی گروه 

بازیگران این فیلم را تشکیل می دهند.
دیگ��ر عوامل این اث��ر عبارتند از: تهی��ه کننده: مهدی 
محمود اقدم، نویس��نده: پارس��ا حس��ینی، دیگر بازیگران: 

مهدی روش��ن، صب��ا عبدالملک��ی مهتاب امی��ن محمد 
یزدان��ی و مجتبی ترکمان، فیلم بردار: مهدی افش��ار، مدیر 
برنامه ری��زی: مژگان طباطبایی )با تش��کر از امید همتی(، 
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عابدین��ی، ط��راح صحنه و لباس: منصور بس��تانی و هدی 
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یک�ی از اعض�ای جدید هیات مدی�ره صندوق اعتب�اری هنر پیرامون 
برخی از ش�ائبه هایی که درباره لغو عضویت برخی از اعضای خانه سینما 

در صندوق اعتباری هنر پیش آمده، توضیحاتی ارائه داد.
فرهاد قائمیان بازیگر سینما که به تازگی به جمع اعضای هیأت مدیره صندوق 
اعتباری هنر ملحق شده است در گفتگو با خبرنگار مهر پیرامون انتشار مطالبی 
در رسانه ها و فضای مجازی مبنی بر لغو عضویت برخی از سینماگران از مجموعه 
صن��دوق اعتباری هنر توضی��ح داد: طی روزهای اخیر مطالبی از س��وی برخی 
از دوس��تان س��ینماگر در رسانه ها و فضای مجازی منتش��ر شده که این عزیزان 
از عضوی��ت در صن��دوق اعتباری هنر حذف ش��ده اند. موضوعی که موجب بروز 
س��وتفاهماتی ش��د و ش��رایطی را ایجاد کرد تا بنده به نمایندگی از مدیرعامل 
صن��دوق اعتباری هنر و عضو جدید هی��أت مدیره پیگیری موضوع را در اولویت 

کارهای مرتبط با صندوق قرار دهم.
وی اف��زود: یک��ی از نکاتی که در حوزه عضویت اعضای خانه س��ینما پیرامون 
موض��وع صندوق اعتب��اری هنر مطرح ش��د، لغو عضویت یا عدم تأیید س��امانه 
صندوق درباره برخی از س��ینماگران بود که گویا چنین قلمداد شده بود که این 
افراد پس از تازه ترین بررسی ها مورد تأیید صندوق نیستند بنابراین عضویت آنها 
لغو ش��ده است. در حالی که چنین نیس��ت و اگر هم موردی در این رابطه برای 
برخی از سینماگران محترم صورت گرفته، قطعاً یا متوجه برخی از اشکالات فنی 
مرتبط با سامانه بوده و یا مرتبط با عدم به روز رسانی مشخصات کاربر در سامانه 
بوده است. شرایطی که بنده در بخش اول معتقدم با رفع برخی از مشکلات فنی 

جزئی که در سامانه وجود دارد می تواند به طور کامل مرتفع شود.
این بازیگر مطرح س��ینما، تلویزیون و تئاتر ادام��ه داد: درباره بخش مربوط به 
کارب��ران هم باید ای��ن توضیح را بدهم. ت��ا آنجا که بنده از جن��اب پوراحمدی 
)مدیرعام��ل صندوق اعتب��اری هنر( و دیگر مدی��ران مجموعه صندوق پیگیری 
کردم نام هیچ عضوی از فهرست اعضای صندوق اعتباری هنر حذف نشده و اگر 
هم فرآیندی اتفاق افتاده که چنین شبهاتی را ایجاد کرده قطعاً توسط مجموعه 
صندوق قابل پیگیری اس��ت و اگر هنرمندان و عزیزانی هستند که در این زمینه 
با مشکل مواجه هستند اول می توانند اطلاعات مربوط به کاربری خود را به روز 
کنند و اگر متوجه شدند که با طی این فرآیند بازهم با مشکلاتی مواجه هستند، 

می توانند با تماس به مرکز پاسخگویی صندوق اعتباری هنر نسبت به حل موانع 
مربوط به عضویت اقدامات لازم را انجام دهند. ذکر نکته هم ضروری اس��ت که 
هیچ عمل غیرقانونی مربوط به لغو عضویت اعضا در صندوق اعتباری هنر صورت 
نگرفته اس��ت زیرا اگر در این فرآیند، توس��ط صندوق اعتباری هنر عملی خلاف 
آنچه قانون تعیین کرده، صورت پذیرد، به طور حتم س��ازمان بازرسی کل کشور 

به ماجرا ورود می کند.
عض��و هیأت مدیره صندوق اعتباری هنر در بخش دیگری از صحبت های خود 
بیان کرد: بنده از وقتی وارد مجموعه هیأت مدیره ش��دم رایزنی هایی را با جناب 
پوراحمدی )مدیرعامل صندوق اعتباری هنر( و خانم مرضیه برومند )مدیرعامل 
خانه سینما( انجام داده و پیشنهاداتی را هم برای اصلاح و رفع اشکالات سامانه 
مرتبط با عضویت هنرمندان در صندوق اعتباری هنر ارائه دادم که خوش��بختانه 
از هر دو طرف با اس��تقبال این عزیزان مواجه شد. در زمینه موضوع لغو عضویت 
برخی از اعضای خانه س��ینما در صندوق اعتباری هنر که طی روزهای گذش��ته 
حاشیه هایی را هم ایجاد کرد، بنده به نمایندگی از صندوق مأمور پیگیری مساله 
ش��دم و ماجرا به این مرحله رسید که بر اس��اس مکاتبات میان مدیرعامل خانه 
سینما با مجموعه صندوق بحث تأیید عضویت این افراد نیز مورد بررسی دوباره 

قرار گرفته و نتایج مطلوبی هم داشته و مسئله حل شده است.
قائمیان گفت: بنده به عنوان فردی که بیش از ۳۰ س��ال اس��ت در عرصه های 
مختلف س��ینما، تئاتر و تلویزیون حضور دارم، نهایت تلاش��م را به عنوان عضوی 
از هیأت مدیره صندوق اعتباری هنر انجام خواهم داد، تا مش��کلات سینماگران 
عزی��ز در رابطه با موضوعاتی که طی روزهای اخیر حاش��یه هایی را ایجاد کرده، 
رفع شود. اما قبل از طرح هر نکته ای در رسانه ها که طبیعتاً موجب بروز حواشی 
بیهوده ای می ش��ود، از همه دوس��تان خواهش می کنم ابت��دا موضوع را پیگیری 
کنند و اگر دیدند نتیجه ای حاصل نش��د، به اقدام دیگری فکر کنند. من در این 
مدت هم با خانم برومند و هم سایر دوستان در صندوق جلساتی را برگزار کردیم 
ت��ا بتوانیم به پرونده تک تک بزرگوارانی که پیرامون عضویتش��ان در صندوق با 

مشکل مواجهند رسیدگی کنیم.
عضو هیأت مدیره صندوق اعتباری هنر تصریح کرد: در تعاملاتی که میان خانه 
س��ینما و مجموعه صندوق اعتباری هنر ص��ورت گرفته، به زودی نمایندگانی از 
صندوق برای رسیدگی به پرونده افراد شاکی در خانه سینما حضور پیدا می کنند 
تا علاوه بر ارائه آموزش های لازم برای به روز رس��انی و نحوه بارگذاری اطلاعات 
کاربران، شرایطی را ایجاد کنند تا سامانه مربوط به اعضای خانه سینما در ارتباط 
با صندوق، با نظارت مس��تقیم صنف صورت پذیرد که در جریان این اصلاحات، 
مسیر ارائه خدمات به اعضا از درجه کیفی مطلوب تری برخوردار باشد. چراکه اگر 
خ��لاف آنچه توضیح دادم، اتفاق بیفتد قطعاً مجموعه صندوق اعتباری هنر باید 
در مقابل س��ازمان بازرسی کشور پاسخگو باشد. فرآیندی که بی تردید در مسیر 
قانونی خود قرار دارد و اگر هم در این زمینه مشکلی به وجود آمده ناشی از سو 

تفاهمی است که به راحتی قابل حل است.
این بازیگر شناخته شده سینما، تئاتر و تلویزیون در بخش پایانی صحبت های 
خود گفت: بنده صراحتاً اعلام می کنم چه از س��وی صندوق اعتباری هنر و چه 
از سوی خانه سینما به فردی گفته نشده که: »هنرمند هست یا نیست« اگر هم 
واژه ای در این فضای رس��انه ای مطرح شده، درست منتقل نشده است. مسیری 
ک��ه حتماً در چارچوب قانون قابل حل اس��ت. قطعاً همه این بزرگواران از درجه 
اهمیت ارزش��مندی برخوردارند که می توانیم با گفتگو مش��کلات این عزیزان را 

مرتفع کنیم.

پاسخ فرهاد قائمیان به چند شبهه صنفی
 نتیجه جلسه با برومند چه شد؟

»جانی دپ« بازیگر پرحاشیه هالیوود در حالی امسال روی فرش قرمز جشنواره کن می رود و در 
نشست مطبوعاتی فیلم افتتاحیه شرکت می کند که همه نگاه ها به سمت او خواهد بود.

به گزارش ایسنا به نقل از هالیوود ریپورتر، جشنواره فیلم کن امسال می تواند رویدادی تعیین کننده برای 
بازگش��ت حرفه ای »جانی دپ« به عرصه بازیگری باش��د. فیلم »ژان دو باری« ساخته »مایوین« فیلمساز 

فرانسوی جشنواره امسال را در شامگاه ۱۶ می افتتاح می کند.
در ای��ن درام تاریخی دپ در نقش پادش��اه لوئی پانزدهم بازی می کن��د و »مایوین« در نقش اصلی »ژان 
دو باری« در کنار »بنجامین لاورنه«، »ملویل پوپو«، »پیر ریچارد«، »پاس��کال گرگوری« و »ایندیا هیر« 
نقش آفرینی کرده و داس��تان فیلم درباره رابطه پرفراز و نش��یب لویی پانزدهم با همس��رش مادام دو باری 

اس��ت.  این رویداد فرصتی برای هالیوود اس��ت تا ارزیابی مجددی از این بازیگر ۵۹ ساله داشته باشد. یک 
توزیع کننده کهنه کار فیلم در این باره می گوید: "من فیلم را ندیده ام، اما به نظر می رسد که این یک راه 

خوب برای بازگشت ]دپ[ به همه چیز بود«.
 فیلم »ژان دو باری« همزمان با اولین اکران خود در جشنواره کن در سینماهای فرانسه اکران می شود، اما 
هنوز موفق به اکران در آمریکا نشده است. نتفلیکس حق پخش این فیلم را پس از نمایش در سینماهای 

فرانسه در اختیار گرفته است. 
 آخرین باری که »جانی دپ« بخش��ی از جش��نواره فیلم کن بود به سال ۲۰۱۱ و نخستین نمایش جهانی 

فیلم »دزدان دریایی کارائیب: سوار بر امواج ناشناخته« بازمی گردد. 

»جانی دپ« 
و حضور 
پرمخاطره 
در کن


